
Protokoll för styrelsemöte med Djäkneböle/Bjännsjö Idrotts- & Fritidsförening 
 

Datum: 2012-05-08 
Plats: Djäknegården 

Mötet sammankallas av Ulf Lundmark 
 

Närvarande: Ulf Lundmark, Ulrika Grundberg, Frida Halvarsson, Ulrika Grundberg, Elisabeth Grönroos, 
Niklas Jonasson, Fredrik Johansson, Margareta Wolf-Watz 
 

1. Mötet öppnades av Ulf Lundmark.  

 

2. Godkännande av dagordning   

3. Val av sekreterare: Frida Halvarsson  
Val av justerare: Ulrika Grundberg 

 
 

4. Föregående protokoll 
Uppföljning, påninnelser: 

 
 Städjouren – städlista finns tom. vecka 

20. Margareta kontaktar Noomi 
Sandström 

 Nycklar – fortsatt arbete med insamling. 
Extra nycklar finns. 

 Valborgsfirandet – Valborg gick bra 
meddelar Ulrika och Elisabeth. 
Utgifter för festen: 3800: -  
Inkomster: 4000: - 

 

 

 
 

5.  Ekonomi 

 Bidrag har inkommit från Umeå Fritid på 

16500 kr för Driv/vinterunderhåll 
 Valborgsfirandet inkasserade ca 200 kr 

 Sponsorer. Vi tar fram ett förslag att 

presentera för eventuella sponsorer – 

Ulf lägger ut dokument på hemsidan 
 
Skanska – Ulf tar kontakt 
Nordiac -  
Emballage -  
Expo -  
Janze IT konsulting (förfrågan om hjälp 

med elektronik)- Ulrika tar kontakt 
Lekstugan -  
Radioper -  
Tryckeriet -  
September Enterprising -  
Sandbergs Lantbruk – Ulf tar kontakt 
XL Bygg – Ulf tar kontakt 
 

 Inköp av switch á 250:  -Fredrik 
Beslut: Denna summa tas från 
ungdomskontot. 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

  

6. Djäkne  
Säsongsavslutning i Maj. 16 anmälda i 

dagsläget. Sofi tar över Djäkne-kassan efter 

Jeanette. 



7. Drift 

 
Årshjul – verksamhet  

Tillägg: Valborgsfirande med vårfixardag. 
 

Årshjul – drift 

Akuta åtgärder: 
Ramp 

Gallret till sandlådan 
Låset till boden 

Beslut: Detta åtgärdas på vårstädardagen. 
Trottoarpratare kan användas till detta.  
 

Årshjul - styrelsen 
 

Information läggs ut på hemsidan. 
 

8. Medlemmar 
Medlemsbladet – kopieras ut och delas ut till 

alla. Kommande år sker detta på mail.   

Söndag 13/5 Träffas Margareta, Ulrika, Frida 
och Ulf för att arbeta med detta. Tid: 15.30 – 
16.30  

9. Övriga frågor 

Niklas har uttryckt önskan om att avgå från 
styrelsen. Detta tas upp under höstens möte 

med valberedningen. 

10. Information 

Medlemsbladet kommer att skickas ut inom 
kort. 

Facebook som informationskanal. 

11. Nästa möte 

 
Måndag 13/8 kl. 18.30 – 20.30 

 

Kommande möte: Uppdatering av hemsidan. 
Vad vill vi skall finnas på hemsidan?  

Behöver medlemmar inloggning?  
Åke bjuds in till mötet angående maillista till 

medlemmar, samt guidning angående 

hemsidan.  
 

Förslag på Grillfest: 18/8 
 

Marknadsföring 
 

12. Mötet förklaras avslutat 

 

    
 

 

………………………..  …………………………  …………………. 
Ordförande   Mötessekreterare  Justerare 


